

Priveghere de noapte la Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC

Miercuri, 21 iunie 2023, la Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC, Preasfințitul Părinte Ioan Casian a săvârșit slujba Privegherii de noapte în cinstea Sfântului Ierarh Grigorie Dascălul, Mitropolitul Țării Românești. Alături de Preasfinția Sa au slujit protos. dr. Maxim Morariu, ecleziarhul Catedralei și părinții Traian Petre și Daniel Ungureanu. Strana a fost asigurată de către părintele diacon Valentin Boțu, maica Ana și o parte dintre tinerii comunității.

Evenimentul a debutat la orele 20 cu slujba Vecerniei cu Litie, urmată de Utrenie și Sfânta Liturghie. Cei prezenți s-au putut închina la părțile din sfintele moaște ale Ierarhului, primite de către Preasfințitul Părinte Ioan Casian din partea Preafericitului Părinte Patriarh Daniel.

„Îi mulțumim Preafericitului Părinte Patriarh Daniel pentru binecuvântarea pe care ne-a oferit-o prin dăruirea de părțile din Sfintele Moaște ale Marelui Ierarh Grigorie. Vă îndemn să-i citiți viața, spre a vedea cum dragostea pentru aproapele și pentru țară și smerenia se împletesc într-o manieră impecabilă și să nu-l ocoliți în rugăciunile fraților voastre”, a subliniat chiriarhul românilor de pe meleagurile canadiene în cuvântul de învățătură.

Evenimentul, la care au participat mai mulți credincioși din Montreal și din împrejurimi s-a prelungit până târziu după miezul nopții. Slavă lui Dumnezeu pentru toate!

Biroul de presă al Episcopiei Ortodoxe Române a Canadei

Night Vigil at the Diocesan Cathedral "Saint George the Great Martyr and Saint Martyrs Epictet and Astion" in Saint-Hubert, QC

On Wednesday, June 21, 2023, at the Diocesan Cathedral "Holy Martyr George and the Holy Martyrs Epictet and Astion" in Saint-Hubert, QC, His Grace Ioan Casian celebrated the service of the Night Vigil in honor of the „Saint Hierarch Gregory the Teacher”, Metropolitan of Wallachia. Together with His Eminence they served protos. Dr. Maxim Morariu, the ecclesiarch of the Cathedral and Fathers Traian Petre and Daniel Ungureanu. The choir was ensured by Father Deacon Valentin Boțu, Mother Ana and a part of the young people of the community.

The event began at 8 p.m. with the Vespers service with Litia, followed by Matins and the Holy Liturgy. Those present could worship the parts from the holy relics of the Hierarch, received by His Grace Ioan Casian from His Beatitude Patriarch Daniel of Romania.

"We thank the His Beatitude Patriarch Daniel for the blessing he offered us by donating parts from the Holy Relics of the Great Hierarch Gregory. I urge you to read his life, to see how love for the neighbor and for the country and humility intertwine in an impeccable manner, and not to avoid him in your the prayers ", said the bishop of the Romanians from the Canadian lands in his speech sermon.

The event, which was attended by many believers from Montreal and the surrounding area, lasted until late after midnight. Praised be God for all!

Press office of the Romanian Orthodox Diocese of Canada

Veillée nocturne à la Cathédrale Épiscopale "Saint Georges le Grand Martyr et Saints Epictète et Astion" à Saint-Hubert, QC

Le mercredi 21 juin 2023, à la Cathédrale Épiscopale "Saint Martyr George et Saint Martyrs Epictet et Astion" à Saint-Hubert, QC, Sa Grace Ioan Casian a célébré le service de la Veillée Nocturne en l'honneur du Saint Hiérarque Grégoire le Maître, Métropolitte de Valachie. Avec Son Éminence, ils ont servi des protos. Dr Maxim Morariu, l'ecclésiarche de la cathédrale et les pères Traian Petre et Daniel Ungureanu. Le chanson du choir ont été fourni par le Père Diacre Valentin Boțu, Mère Ana et les jeunes de la communauté.

L'événement a commencé à 20 heures avec le service des Vêpres avec Litia, suivi des Matines et de la Sainte Liturgie. Les personnes présentes ont pu adorer les pièces des saintes reliques du Hiérarque, reçues par Sa Grace Ioan Casian de la part de Sa Béatitude le Père Patriarche Daniel de Roumanie.

"Nous remercions a sa Beatitude le Père Patriarche Daniel pour la bénédiction qu'il nous a offerte en donant des pièces des Saintes Reliques du Grand Hiérarque Grégoire. Je vous exhorte à lire sa vie, afin de voir comment l'amour du prochain et de la patrie et l'humilité s'entremêlent d'une manière impeccable et de ne pas l'éviter dans votre prières », a souligné le chiriarche des Roumains des terres canadiennes dans son enseignement de la parole.

L'événement, auquel ont participé de nombreux croyants de Montréal et des environs, a duré jusque tard après minuit. Loue soit Dieu pour tout !

Service de presse du Diocèse orthodoxe roumain du Canada

